
 

  

 
 

                              
 

 
 

 
 

29. august 2024 
dato 

 

referat  

Dato 28. august 2024 fra kl. 12.30 til kl. 15.30 

Sted Kellers Minde, H.O.Wildenskovsvej 10, Brejning 

 
Mødedeltagere: 

 

Formand Jens Eskildsen 
Næstformand Lene Bering 
Kasserer Trine Rasmussen 
Sekretær Hanne Sørensen 
Tove Pedersen 
Rep. voksen handicap Hanne 
Frandsen 
Vejle Museerne Rasmus 
Skovgaard Jakobsen 
Suppleant Benny Nielsen 
Suppleant Lise Caspersen 
 

 

Peter Larsen deltager fra kl. 12.30.      

Dagsorden Referat 

1. 
Afbud fra mødedeltagere 
 

 
Benny, Hanne fra kl. 14 

2. 
Opfølgning af referat fra 19. 
juni 

Intet at bemærke 

3. 
Styregruppen mødes med 
bestyrelsen omkring brevet 
Kellers Minde 2,0.  og det 
videre forløb.  Brevet og 
økonomi vedhæftet 
 

Rasmus gennemgår Kellers Minde 2.0. (Det Nye 
Kellers Minde.), hvor konklusionen er, at museet 
bliver, hvor det er nu, men formidling og udstillingen 
skal med hjælp fra professionelle ændres. Rasmus 
arbejder videre med et skriv og et budgetforslag til 
politikerne i byrådet. 

4. 
Økonomi v/Trine 

Vi har en god økonomi 

5. 
Mindesøjlen v/Jens 

Bjørn Nørgaard er i fuld gang med mindesøjlen, som 
forventes klar til indvielse august 2025. 



Aftale indgået med Bjørn 
Nørgaard om køb af søjlen. 
Arne Mølgaards historik og 
tidslinje er vedhæftet 

6. 
Til bestyrelsesmøde i august 
skal hvert enkelt 
bestyrelsesmedlem tænke på 
hvad der skal reddes først, og 
der lægges en plan for redning 
af de aktuelle genstande. 
  

 
Tages op på næste møde, men inden da vil Lene, Lise 
og Rasmus mødes og finde forslag til genstande. 

7. 
Opdatering vedrørende de små 
historier på skærmen. 
Tilbud fra Jonas:  Og Trine, jeg 
er som sagt ved at lave et 
forsknings-projekt (hos 
lyddesign-uddannelsen Sonic 
College i Kolding + 
Designskolen i Kolding) om 
lyd og stemninger på museer. 
Jeg vil gerne, som led i min 
research, mødes med jer til et 
bestyrelsesmøde og holde et 
lille oplæg og give lidt input 
til processen med at re-designe 
udstillingen. (Det er gratis og 
har intet med min lille 
virksomhed at gøre) 
Vh Jonas 

 
Det kunne være en god mulighed med hensyn til nyt 
design ud fra Kellers Minde 2.0. 
Trine ringer til Rasmus for at høre hvordan det kan 
passe ind i Det Nye Kellers Minde og i Jonas´ 
uddannelse. 

8. 
Åbent hus med oplæg v/Trine 
 

Der er stor interesse for at se museet og høre  
historien. Derfor kunne det være en god ide med et 
par åben hus arrangementer i vintermånederne. 
Tages op på næste møde. 

9. 

 
Registreringsgruppen er nu i 
gang med at registrere 
arkivalier i Arkibas. Det er en 
langvarig proces, og vi støder 
ret ofte på dubletter. 

Trine eller Lene aftaler et møde med 
registreringsgruppen om de bygninger, der hører 
under DKA og DKI, dvs. bygninger bygget før 1980. 
Det besluttes, at registreringsgruppen må benytte 
hylderne inde i audio rummet til genstande, der skal 
registreres. 

10. 
Hvor kan en fjernsynsskærm 
der viser billedkavalkaden stå 
 

Tages op på næste møde 

11. 
Evaluering af aftalen med 
Comwell om åbning på 
bestemte dage i sommer 

Der har ikke været den store tilslutning. Hotellet 
mener, de har været for sent ude med annoncering. 
De vil gerne udbyde det igen sommeren 2025. 



 

12. 
Frivilligmøde torsdag den 5. 
september 
 

Dagsorden er sendt ud. 

13. 
QRkoder ved bygninger 
v/Tove 

Trine vil spørge Marit Lund, som sikkert kender det 
firma, som har lavet QR koderne. Trine  kontakter 
Comwell med en opfordring til at dele de 
omkostninger, der måtte være med opdatering af 
skilte og QR koder. 

14. 
Renovering af de historiske 
skilte, som står ved 
vandreruten v/Trine 

 

15. 
Eventuelt. 

Næste møde er den 25. september fra kl. 12.30 

 
Sidste nyt fra Rasmus 
udkast til et skriv + et tilhørende budget, som det er mening på et tidspunkt, skal op i byrådet i 
forhold til en revitalisering af Kellersminde 
 
                  
 
_________________________________________________________________________________________________________ 
 
 


